
Stranica 1 od 3 

HRVATSKA UDRUGA ZA ARBORIKULTURU 

Croatian Arboricultural Society  

Kroatischer Vererin für Arborikultur e.V. 

 

 

ZAPISNIK SA GODIŠNJE SKUPŠTINE HRVATSKE UDRUGE ZA ARBORIKULTURU 

ODRŽANE NA ŠUMARSKOM FAKULTETU U ZAGREBU 06.03.2014.  U 12 h 

 

NAZOČNI ČLANOVI UPRAVNOG ODBORA 

1. Milan Pernek, predsjednik 

2. Josip Perić, član UO 

3. Damir Dramalija, član UO 

4. Dražen Lovreček, član UO 

5. Goran Gregurović, član UO 

6. Gordana Purgar, član UO 

7. Tomislav Vitković, tajnik 

OSTALI NAZOČNI 

1. Vinko Paulić, dopredsjednik 

2. Nikola Lacković, rizničar 

3. Članovi HUA prema popisu u prilogu dokumenta 

ZAPISNIK VODIO 

 Tomislav Vitković 
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Dr.sc. Milan Pernek, predsjednik HUA konstatirao je da je prisutna natpolovična većina članova 

HUA i da je godišnja skupština pravovaljana (popis nazočnih članova nalazi se u prilogu 

dokumenta). Nakon toga predložio je slijedeći dnevni red; 

 
 

Ad. 1. 

 

1.1 Predsjednik Milan Pernek otvorio je godišnju skupštinu i pozdravio prisutne te predao 

zahvalnice, priznanja i počasna članstva kako slijedi; 

Počasno članstvo; Prof dr. sc. Želimir Borzan, Bodo Siegert, Igor Toljan, Viktor Lochert, Prof dr. 

sc. Milan Glavaš i Silvija Zec. 

Zahvalnice; Kristijan Gallo i marko Švenda 
Priznanja; Dr.sc. Karmelo Poštenjak, Tomislav Vitković 

 

Ad. 2. 

 

2. Zapisnik sa godišnje skupštine 2013.  prihvaćen je jednoglasno i ovjeren. 

Ad. 3. 

 

 Milan Pernek izvjestio je o sastancima UO kroz 2013. godinu.  

 Izvršeno je sređivanje registra članova HUA,  

 Verificirana je promjena statuta HUA, 

 Uređena je naplata članarina, slanje uplatnica vrši se mailom, posebnu zaslugu za efikasnu 

naplatu članarine ima Nikola Lacković, rizničar. 

 Proslava 10 godišnjice osnivanja HUA u Rovinju bila je izuzetno uspješna. U sklopu proslave 

održan je prvi seminar o arborikulturi u RH te izvedene prezentacije rada dijagnostičkih uređaja i 

tehnika njege stabala. Na seminaru je sudjelovalo 93 sudionika i 17 predavača iz zemlje i 

inozemstva. Na kraju seminara donesen je zaključak o potrebi češćeg i organiziranog okupljanja i 

organiziranju okruglih stolova. Tijeko 2013. godine ažuriran je pojmovnik njege stabala, preveden 

je priručnik za njegu stabala, objavljen je članak o seminaru u Rovinju u njemačkom stručnom 

listu Baumzeitung, te članak Prof. Glavaša u Šumarskom listu (12/2013). 
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 Izvršen je redizajn web stranice koju redovito ažurira Damir Dramalija, za redovitije 

ažuriranje, potrebna je veća aktivnost članova, poslati fotografije zahvata, radova, događanja te 

članke iz novina i glasila. 

 U rujnu delegacija HUA posjetila je predsjednika RH Dr. Ivu Josipovića i tom prilikom 

podnijela kratko izvješće o radu HUA,  seminaru u Rovinju, te problematici njege stabala. 

Predsjednik Josipović pružio je potporu nastojanjima HUA i od ministarstva poljoprivrede 

zatražio stručnu pomoć u donošenju potrebnih zakonskih akata. 

 

Ad. 4. 

 

Nikola Lacković izvjestio je o financijskom stanju udruge; zahvaljujući pomoći Šumarske komore i 

uspješnom skupu u Rovinju, HUA ima pozitivni saldo računa. Stanje na današnji dan (6.3.14) 

iznosi 11.897,51 kn – žiro račun, 89,96 kn – blagajna i 46,11 EUR devizni račun. Detaljno 

financijsko izvješće nalazi se u prilogu dokumenta. 

Ad. 5. 

 

Maks Udov izvjestio je ispred Nadzornog odbora da je izvješće pregledano i prihvaćeno. 

 

Ad. 6. 

Milan Glavaš izvjestio je ispred Stegovne komisije da HUA na današnji dan ima 67 članova i 7 

pravnih osoba. 

Ad. 7. 

7. Milan Pernek izvjestio j o planovima rada HUA za 2014.  

-odnosi s javnošću slaba su točka udruge koju treba postepeno popravljati 

-povezivanje sa udrugama susjednih i bližih zemalja, povezivanje sa ISA-omnekoliko je osnovnih 

izvora strane literature koji nisu ni su dostupni široj stručnoj javnosti, a odnose se na orezivanje i 

njegu stabala. Tu treba spomenuti ISA I EAC- publikacije. Kako se radi o zahtjevnom poslu i 

ulaganja vremena i truda, potrebno je za autore pronaći izvore financiranja, što je zadatak vodstva 

Ad. 8. 

 

Vinko Paulić prezentirao je projekt Očuvanje urbanih stabala – edukacija koju će članovi HUA 

provoditi po osnovnim školama učenicima 3. i 4. razreda. U sklopu projekta biti će izrađeni 

promotivni materijali i vršene demonstracije penjačke tehnike upotrebom užadi. 

Dovršeno u 13 h 10 min 

 

U Zagrebu, 6. ožujka  2014. 

Zapisnik vodio; Tomislav Vitković 

 

 


